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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Na skutek rozwoju miast w³¹czane by³y w ich obrêb nowe tereny, na których niejednokrotnie znajdo-

wa³y siê gospodarstwa rolne, fermy i inne zak³ady hodowli zwierz¹t. Rozwój budownictwa mieszkanio-
wego spowodowa³ s¹siedztwo ww. zak³adów z siedzibami ludzi. Szczególnie dolegliwe dla mieszkañców
s¹ w takich sytuacjach fermy zwierz¹t futerkowych, np. lisów, co zwi¹zane jest z unosz¹cym siê wokó³
nich fetorem.

Du¿a czêœæ takich zak³adów powstawa³a w latach siedemdziesi¹tych czy osiemdziesi¹tych ubieg³ego
wieku, gdy przepisy dotycz¹ce wymagañ sanitarnych i ochrony œrodowiska by³y stosunkowo liberalne,
zaœ praktyka ich stosowania, w szczególnoœci na terenach wiejskich, pozostawia³a wiele do ¿yczenia.
Dzisiaj zak³ady te funkcjonuj¹ z mniejszymi lub wiêkszymi ograniczeniami wprowadzanymi przez gmi-
ny w planach zagospodarowania przestrzennego, budz¹c wielokrotnie sprzeciw s¹siadów.

W zwi¹zku z powy¿szym proszê o udzielenie wyjaœnienia, czy takie zak³ady powinny obecnie spe³niaæ
wszystkie wymagania, które musz¹ spe³niaæ zak³ady powstaj¹ce lub rozbudowywane, czy te¿ przepisy
prawne s¹ mniej restrykcyjne w tym zakresie.

Jakie niezbêdne warunki powinny spe³niaæ takie zak³ady oraz czy przewidywane jest prawne uregu-
lowanie kwestii wygaszania ich dzia³alnoœci, skoro nie spe³niaj¹ wszystkich wymagañ wynikaj¹cych
z obowi¹zuj¹cych przepisów prawnych.

Z powa¿aniem
Bohdan Paszkowski




